
U Ivancu obilježen prvi dan nastave, u osnovnoškolske klupe u 

Varaždinskoj županiji prvi put sjela 1.042 prvašića

5.9.2022.

U Osnovnoj školi Ivana Kukuljevića Sakcinskog Ivanec i Srednjoj školi Ivanec danas su 

održane svečanosti povodom obilježavanja prvog dana nastave u novoj školskoj godini 

2022./23. za Varaždinsku županiju. 

U sve 33 osnovne škole, čiji osnivač je Županija, na nastavu je danas krenulo 9.112 

učenika, od čega 1.042 prvašića, 18 manje nego prošle školske godine. U srednje škole 

krenulo je 6.853 učenika, od čega u prvi razred 1.805 učenika, 74 manje nego lani. Među 

srednjoškolcima je i 158 učenika iz drugih županija.

- Želim dobrodošlicu svim učenicama i učenicima u školske klupe, a isto tako im želim 

uspješnu i mirnu školsku godinu. Svima zaposlenima zahvaljujem na svoj dobroti i ljubavi s

kojom će i u novoj školskoj godini pristupiti učenicima i obrazovnom procesu – rekao je 

župan Anđelko Stričak.



Napomenuo je da Varaždinska županija upravo za obrazovanje izdvaja više od 50 posto 

županijskog proračuna.

- Već taj podatak govori koliko nam je obrazovanje bitno. U školama je provedeon niz 

ulaganja, početkom godine smo otvorili dograđeni prostor u sklopu OŠ Veliki Bukovec 

vrijednosti 13,2 milijuna kuna, a najavljujem da ćemo u četvrtak otvoriti novu zgradu OŠ 

Vladimir Nazor u Svetom Iliji, u koju je uloženo 65 milijuna. Uz to, provedeno je i niz manjih

investicija, a pred nama su nova ulaganja i priprema projektne dokumentacije za 

dogradnju školskih sportskih dvorana OŠ Bisag i OŠ A. i I. Kukuljevića Varaždinske 

Toplice, zatim za dogradnju Glazbene škole u Varaždinu te za uređenje dvorca Šaulovec 

za potrebe Hrvatskog talent centra. Za potrebe dogradnje OŠ Ivanec ishođena je 

građevinska dozvola, a procijenjena vrijednost radova je 45 milijuna kuna. Ponovno 

naglašavam da će se Županija, ne uspijemo li sredstva povući iz državnog proračuna, i 

kreditno se zadužiti ako bude potrebno, no u ovom mandatu ćemo započeti s dogradnjom 

OŠ u Ivancu – istaknuo je župan Stričak.

Ravnatelj OŠ Ivanec Damir Jagić rekao je kako ih nova školska godina veseli zbog većeg 

broja učenika, ali i najave dogradnje i rekonstrukcije zgrade, čime bi se stvorili uvjeti za 

jednosmjensku nastavu.

- Porast učenika u matičnoj školi, ali i gotovo svim našim područnim školama pokazuje da 

smo zdrava sredina koja ima svoju budućnost. Vjerujem da smo konačno na tragu toga da

riješimo problem prostora, s kojim se naša škola, suočava godinama i da će konačno 

ivanečka djeca ići u jednu smjenu – izjavio je ravnatelj škole Damir Jagić.

Ravnateljica Srednje škole Ivanec mr. sc. Lidija Kozina istaknula je kako školu trenutno 

polazi 400-tinjak učenika, od kojih je 90 učenika prvih razreda. Naglasila je kako Srednja 

škola Ivanec nastoji svoju upisnu politiku prilagođavati potrebama tržišta rada te je 

primijećen porast interesa za strukovna zanimanja.

- Prije nekoliko godina u sektoru strojarstva imali smo možda 30-ak učenika, danas ih je 

preko 100, odnosno gotovo 30 posto naših učenika je u sektoru strojarstva. U samo 

zadnje dvije godine uloženo je oko 1,5 milijuna kuna u obnovu škole, ulazni trg, a velika 

ulaganja bila su i u informatičku opremu, kao i u sektor strojarstva. Novost je učionica na 

otvorenom, koju smo osmislili sami. Naime, u zadnje vrijeme radimo na tome da 

povežemo naše strukovne sektore, a u ovom dijelu zajednički su djelovali sektor 

šumarstva i strojarstva – rekla je ravnateljica Kozina.



Dobrodošlicu svima zaželio je i gradonačelnik Ivanca Milorad Batinić. -

- Vratio bih se malo unatrag, kada smo sa Srednjom školom Ivanec, a temeljem inicijative 

gospodarstva, pokrenuli strukovna zanimanja. Prvo su bili stolari, sada CNC operateri. I to 

je smisao obrazovanja, školovati učenike za ona zanimanja koja su tražena na tržištu 

rada. Ova srednja škola jedna od i najuspješnijih u Varaždinskoj županiji. Prvenstveno to 

proizlazi iz proaktivnosti vodstva škole, dobro surađujemo i Grad je uvijek spreman izdvojiti

dodatna sredstva kako bi učenicima pružili bolji standard– rekao je Batinić.

Župan Stričak je izvijestio je da je ove školske godine program produženog boravka 

organiziran u 24 osnovne škole, a u 58 odgojno-obrazovnih skupina upisano je 1.162 

učenika. Varaždinska županija je povećala i stipendije.

- Po izdvajanjima za stipendije smo do prije godinu dana bili među zadnje tri županije, a 

sada smo među prve tri. Cilj svih odluka je sustav jednakih šansi, koji već sada, kao što 

vidimo, daje rezultate. Zato zahvaljujem i županijskim vijećnicima koji su sve odluke 

vezane uz obrazovanje prihvatili jednoglasno. Također pozivam sve naše učenike da se, 

prema svojim afinitetima, u sljedeća dva tjedna prijave za upis Centre izvrsnosti 

Varaždinske županije, u koje smo uložili 15,3 milijuna kuna – naveo je župan.

Napomenuo je i da se pozorno prati situacija vezana uz rast cijena energenata i 

građevinskih radova.

– Već sada 20 naših škola proizvodi vlastitu energiju, u proljeće smo potpisali ugovore u 

sklopu EU projekta putem kojeg će solarne elektrane biti postavljene na 12 škola, a takve 

projekte pripremamo za još 10-ak škola. Kad sve završimo, 80 do 90 posto naših škola će 

same proizvoditi energiju – najavio je Stričak.

Obilježavanju početka nastave nazočili su i predsjednik Gradskog vijeća grada Ivanca 

Zdenko Đuras, pročelnik Upravnog odjela za prosvjetu, kulturu i sport dr. sc. Miroslav 

Huđek i njegova zamjenica Sanja Herceg kao i Ljiljana Risek, pročelnica Upravnog odjela 

za poslove gradonačelnika Grada Ivanca.


















